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PROTOKÓŁ NR XIV/25 

z XIV sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 28 lutego 2025 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 09.00 do godz. 13.08  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Dariusz Malik. 

9. Grzegorz Matyjasik, 

10. Michał Piotr Podstawka, 

11. Marek Leszek Rejmak, 

12. Daniel Walkiewicz, 

13. Anna Zabiegła, 

14. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Radni nieobecni: 

1. Marcin Mirosław. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, Michał Hałasa - obsługa prawna UG, Agnieszka Gąska – Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Wojciechowie, Wojciech Mirosław – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie, Zofia Sieńko – radna Powiatu Lubelskiego..  

 

Przed przystąpieniem do otwarcia posiedzenia Przewodniczący Rady uczcił minutą ciszy Ś.P. 

ojca radnej Anny Zabiegłej i sołtyski Joanny Piróg -Di Santo. 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad XIV sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
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Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był on 

również udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)  

 

Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej (Druk nr 9/2025) 

Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik zgłosił wniosek formalny zdjęcie z porządku 

obrad punktu 12., tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Wojciechów (Druk nr 7/2025) oraz punktu 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów (Druk nr 8/2025) 

 Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik sprawdził 

qworum. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny Wójta o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację powiatowych 

przewozów pasażerskich na liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. 

(Druk nr 9/2025) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław 

Paweł Zubrzycki 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Malik 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie porządku obrad 

punktu 12, tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy Wojciechów (Druk nr 7/2025) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie porządku obrad 

punktu 13, tj. Podjęcie uchwały w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Wojciechów (Druk nr 8/2025) 

 

Innych wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady 

Sławomir Chudzik poddał pod głosowanie całość porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad XIV sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji 

z działalności w okresie między sesjami. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie za 2024 

rok. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie za 2024 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 3/2025) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 4/2025)  

10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. (Druk nr 5/2025) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla 

powodzian. (Druk nr 6/2025)  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy Wojciechów. (Druk nr 7/2025) punkt zdjęty z porządku obrad  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów. (Druk nr 8/2025) 

punkt zdjęty z porządku obrad 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. (Druk nr 9/2025)  

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 
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17. Zakończenie obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z XIII sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 

był udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 31 stycznia 2025 roku do 27 lutego 2025 roku. 

(Lista zarządzeń stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeń i spotkań, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytań, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakończył ten punkt 

obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 W pierwszej części tego punktu informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciechów Sławomir Chudzik. Uczestniczył m.in.: w zebraniach sprawozdawczych OSP oraz 

w posiedzeniach komisji Rady Gminy Wojciechów. 

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyło się pięć posiedzeń komisji: 

18 lutego – Komisja Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Posiedzenie 

z udziałem przedstawicieli OSP Sporniak. Dyskusja dotyczyła sytuacji budynku OSP. Tematem 

spotkania była również realizacja funduszu sołeckiego oraz inwestycji. 

21 lutego – Komisja Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Tematy to informacje dotyczące podatków i opłat za odpady komunalne. 

24 lutego – Komisja Rewizyjna. Analiza delegacji służbowych Wójta oraz pracowników Urzędu 

Gminy Wojciechów. 

27 lutego – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. Radni zapoznali się ze 

sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie, które przedstawiła 

Dyrektor GOK – Agnieszka Gąska.  
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27 lutego - Komisja Budżetowa. Posiedzenie poświęcone zmianom budżetu gminy na rok 2025 

oraz zmianom wpf. Analizowane były również projekty uchwał dotyczące diet radnych i 

wynagrodzenia Wójta, które w związku z niską frekwencją na posiedzeniu komisji zostały zdjęte 

z zaproponowanego porządku obrad Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie 
za 2024 rok. 
 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie za 2024 rok 
przedstawiła i szczegółowo omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie – 
Agnieszka Gąska. (Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 
W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady podziękował Dyrektor za wszelkie działania na rzecz promocji 
Gminy. 
 Radny Tomasz Kowalski również podziękował i pogratulował sukcesów w 
podejmowanych inicjatywach, za tak szeroką i dobrą promocję Gminy. Zwracając uwagę, że 
wszelkie działania, które podejmowane są przez GOK robione są dla mieszkańców, zarówno 
tych najmłodszych jak i najstarszych. 
 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Jarosław Zubrzycki. Podczas posiedzenia, które odbyło się w dniu 27 lutego radni zapoznali się 
z obszernym Sprawozdaniem z działalności GOK. Radny przyłączył się do gratulacji i 
podziękowań. Wyraził uznanie za organizację Koncertu Młodych Talentów. 
 Radna Bogusława Grzelak podziękowała za organizację obchodów rocznicowych w 
Szczuczkach. 
 Wójt pogratulował i podziękował za podejmowane intensywne działania oraz za nowe 
inicjatywy i realizowane projekty mające na celu promocję gminy, zbliżenie i integrację pokoleń 
oraz zaangażowanie i rozwój kulturalny mieszkańców gminy. 
 Dyrektor GOK Agnieszka Gąska podziękowała za przychylność i wszystkie środki. Które 
zostały przekazane na rzecz GOK. Następnie zaprosiła na imprezę Dzień Kobiet w Gminie 
Wojciechów, która odbędzie się 9 marca w szkole w Wojciechowie. W dalszej części odniosła 
się do realizowanych przez GOK projektów z udziałem środków zewnętrznych, dzięki którym 
wykonano szereg prac remontowych i modernizacyjnych zarówno samej Wieży jak i terenu 
wokół, zrealizowano szereg inicjatyw na rzecz rozwoju kulturalnego i integracji mieszkańców. 
Obecnie realizowany jest trzeci projekt, w ramach którego pozostały do zrobienia: rozszerzona 
rzeczywistość, zadaszona scena, remont toalet i mapping Wieży. Do wykonania są jeszcze 
wentylacja budynku i remont elewacji.  
 
Ad pkt 7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie 
za 2024 rok. 
 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie za 2024 rok 
przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie- Wojciech Mirosław. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 
 Po otwarciu dyskusji Przewodniczący Rady zapytał o skalę bezrobocia w gminie 
Wojciechów? 
 Kierownik W. Mirosław odpowiedział, że nie ma takich danych gdyż statystyka jest 
prowadzona bardzo ogólnie, bez rozbicia na gminy. Trzeba przyjąć, że jest to na poziomie 
średniej krajowej.  
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Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach.  
 

Pozostając w tym samym punkcie obrad głos zabrał Wójt. Podziękował Kierownikowi 
OPS za dotychczasową współpracę, za wszelkiego rodzaju działania, pozyskiwane środki oraz 
inicjatywy w tym Klub Seniora. 
 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 
obrad i przeszedł do kolejnego.  
 
Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk 
3/2025) 
 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 

Mirosława Walat-Maciejka. 

Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź Skarbnik odnośnie zmian budżetu w 

temacie zakupu rębaka. Jest to urządzenie bardzo potrzebne i wykorzystane do prac na terenie 

całej gminy. Część środków pochodzi z funduszu sołeckiego natomiast brakująca kwota będzie 

pokryta ze środków budżetu gminy. 

Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska uzupełniła wypowiedź Wójta. Dodała, że 

ostateczna kwota zakupu rębaka będzie zależała od złożonych ofert i być może zarezerwowana 

w budżecie pula środków nie zostanie wykorzystana w całości. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji, które odbyło się w dniu 27 lutego radni pozytywnie zaopiniowali 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej - druk nr 3/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1)Marcin Mirosław 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIV/65/25 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 4 /2025) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę 13.796 755,46 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 13.787 017,36 zł 

Wydatki 
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1) Zwiększenie o kwotę 59 888,10 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 50.150,00 zł.  

Skarbnik omówiła także zmiany pozostałych załączników do uchwały.  

 Wójt poinformował, że wsparcie dla SP ZOZ na zakup działki zostało uwzględnione w 

budżecie w związku z wnioskiem szpitala oraz po wspólnej dyskusji na komisjach. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 27 lutego Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy na 2025 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2025 - druk nr 3/2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIV/66/25 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. 

 

Ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. (Druk nr 5/2025) 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Mirosława Walat 

Maciejka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 27 lutego Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zaopiniowała 

go pozytywnie. Pozostając przy głosie radny odniósł się do tematu nowego obowiązku jaki 

powstał z dniem 1 stycznia, tj. obowiązku wywozu odpadów tekstylnych do PSZOK. 

Zasugerował wprowadzenie dodatkowego worka, który np. raz na kwartał byłby odbierany 

bezpośrednio od mieszkańców. Byłoby to znacznym udogodnieniem. 

Wójt poinformował, że w połowie roku pod Urząd będzie podstawiony kontener w który 

będzie można wrzucać tekstylia. Odniósł się również do treści uchwały oraz nadmienił o 

ściągalności opłat za odpady komunalne. Gmina robi wszystko by stawka opłat za odpady 

pozostała na dotychczasowym poziomie tj. 15 zł od osoby, w przypadku gospodarstw, które 

posiadają kompostowniki. 

 Radny Jarosław Zubrzycki nadmienił, że Gmina Lublin uruchomiła mobilny punkt zbiórki 

tekstyliów ale taki kontener jest jednym z najlepszych rozwiązań. 
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 Zastępca Wójta B. Pajduszewska poinformowała, że mieszkańcy zasugerowali aby 

tekstylia były odbierane bezpośrednio z gospodarstw co niestety logistycznie nie jest możliwe. 

Możliwe byłoby zorganizowanie zbiórki w sołectwach, ze wskazaniem jednego punktu do 

którego mieszkańcy mogliby te odpady przywozić. Pozostając przy głosie Zastępca Wójta 

odniosła się do problemu związanego z kontenerami na odzież używaną, które są rozstawione 

w różnych miejscach w gminie, przeważnie przy remizach OSP i które szpecą. Nie należą do PCK, 

dlatego podjęte są działania w celu ustalenia ich właściciela i zobowiązania go do uprzątnięcia 

kontenerów i tekstyliów.  

 Radna B. Grzelak podpowiedziała, żeby próbować dzwonić pod numery podane na 

kontenerach. 

 Wójt zwrócił się z prośbą do mieszkańców aby nie dostawiać przy przepełnionych 

kontenerach opakowań z odzieżą. Na wniosek Gminy udało się spowodować, że zabrany został 

jeden z kontenerów w centrum wsi Wojciechów. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. (Druk nr 5/2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na 

pomoc dla powodzian. (Druk nr 6/2025) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 27 lutego Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla powodzian i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla powodzian. 

(Druk nr 6/2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 
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Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy Wojciechów. (Druk nr 7/2025) (punkt zdjęty z porządku 

obrad) 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wojciechów. (Druk 

nr 8/2025) (punkt zdjęty z porządku obrad) 

 

Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich na 

liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. (Druk nr 9/2025) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 27 lutego Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację 

powiatowych przewozów pasażerskich na liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności 

publicznej i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi 

Lubelskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich na liniach komunikacyjnych o 

charakterze użyteczności publicznej. (Druk nr 9/2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (1) Marcin Mirosław 

 

Ad. pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest możliwość wystąpienia do Stokrotki o udział 

finansowy w budowie chodnika na skrzyżowaniu przy sklepie? 

 Zdaniem Wójta Stokrotka powinna partycypować w kosztach ale przez to, że na etapie 

planowania inwestycji pewne rzeczy zostały pominięte będzie to trudne do wyegzekwowania. 

Projekt jest przygotowany, pozostaje kwestia finansowania, gdyż zarządcą drogi jest Zarząd 

Dróg Wojewódzkich i wszystko zależy od tego czy będzie miał na to środki czy nie. Udział 

finansowy w tym przypadku to 50% po stronie Gminy i 50% ZDW. Podobnie wygląda sprawa w 
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przypadku skrzyżowania przy lecznicy, gdzie zarządcą również jest Zarząd Dróg Wojewódzkich 

a zarządcą drogi w kierunku Nowego Gaju Zarząd Dróg Powiatowych. 

 Odnosząc się do wypowiedzi Wójta Zastępca Wójta poinformowała, że Zarząd 

Województwa z roku na rok na zadania wspólne przeznacza coraz mniej środków. W 2025 roku 

było to tylko 8 milionów do podziału na 16 gmin. Również Zarząd Województwa podjętą 

uchwałą decyduje na jakie konkretne zadania przeznaczy te środki. Rondo znalazło się na liście 

rezerwowej. 

 Radny Grzegorz Matyjasik zapytał na jakim etapie jest procedura przetargowa na 

budowę budynku Urzędu Gminy? 

Wójt poinformował, że ze względu na bardzo duże zainteresowanie oraz wiele pytań 

termin otwarcia ofert na budowę budynku GOK i OPS został przesunięty z 25 lutego na 10 

marca. Kto wygra będzie zależało zarówno od kwoty i jakości zaproponowanych usług. Jeżeli 

nie będą satysfakcjonujące wówczas postępowanie będzie unieważnione. Niemniej jednak 

bardzo zależy mu na realizacji tego zadania, choćby ze względu na bardzo dużą dotację. 

Radny Marek Leszek Rejmak zwrócił się do Wójta z prośbą o przedstawienie szerszej 

informacji na temat planowanych pomiarów geodezyjnych na terenie gminy i czy są 

obowiązkowe? Zgłosił także, że w lesie Górskim podrzucono dużą ilość śmieci. 

Odnośnie śmieci Wójt zapewnił, że będzie to sprawdzone i uprzątnięte. Natomiast, co 

do pomiarów Wójt poinformował, że jest to realizowane przez Starostwo Powiatowe w ramach 

projektu e-Geodezja. Pomiary dotyczą zarówno budynków jak i nieruchomości gruntowych. 

Następnie głos zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska, która uzupełniła 

wypowiedź Wójta. Wyjaśniła, że Urząd nie miał od Starostwa żadnej informacji o planowanych 

pomiarach. Otrzymał jedynie komunikat i to dopiero w kolejnym tygodniu od rozpoczęcia prac.  

 Zdaniem Zofii Sieńko radnej Powiatu Lubelskiego taka sytuacja jest nie do pomyślenia. 

Obiecała, że postara się dowiedzieć kto zawinił. Odnosząc się do kwestii funkcjonowania linii 

zwróciła się z pytaniem czy, ilość kursów jest satysfakcjonująca i czy mieszkańcy są zadowoleni? 

Wyraziła również swoje słowa uznania dla wykonywanej pracy radnych oraz Zarządu Gminy, 

pracowników i kierowników Urzędu i jednostek podległych na rzecz rozwoju gminy. 

 Wójt podziękował za wypowiedź. Zdaniem Wójta obecnie funkcjonujące połączenia 

komunikacyjne są wystarczające, brakuje jedynie połączenia z Nałęczowem. Szanse na 

przedłużenie linii miejskiej z Lublina są nikłe gdyż koszty utrzymania są bardzo wysokie. W 

sprawie pomiarów Wójt wyjaśnił, że o rozpoczęciu prac Urząd dowiedział się bezpośrednio od 

mieszkańców, natomiast ze Starostwa nie było wcześniej żadnej informacji.  

 Radny Michał Podstawka zapytał Wójta, czy będą jakieś projekty z dofinansowaniem na 

asfaltowanie dróg? 

 Wójt wyjaśnił, że na chwile obecną funkcjonują dwa programy: mający na celu poprawę 

dojazdu do gruntów i który jest realizowany przez Urząd Marszałkowski oraz Rządowy Program 

Rozwoju Dróg. Gmina Wojciechów złożyła wnioski o dofinansowanie do obydwu programów. 

Zgłoszone zostały drogi w Miłocinie oraz Łubkach i Sporniaku, które znalazły się na liście 

rezerwowej. Wójt dodał, że gmina cały czas jest zainteresowana pozyskiwaniem środków na 

drogi i jeśli tylko takie możliwości się pojawią to z pewnością będzie wnioskowała. 

 Radna Anna Zabiegła zapytała o ilość dróg, jakie jeszcze pozostały do wyasfaltowania? 
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 Wójt poinformował, że pozostało jeszcze około 15 km dróg gminnych oraz kilka dróg 

wewnętrznych. Do tej pory wyasfaltowano już 79 kilometrów dróg. 

 Radna Bogusława Grzelak zwróciła się z prośbą o interwencję do Zarządu Dróg 

Powiatowych w sprawie poprawy nawierzchni chodnika w Szczuczkach, wzdłuż drogi 

powiatowej. 

 Wójt zapewnił, że podejmie działania i zgłosi problem do ZDP. 

 Radny Marek Rejmak zadał pytanie dotyczące drogi 106912L. Czy nie byłoby możliwości 

zmiany kategorii drogi na kategorię niższego rzędu by stworzyć sobie możliwość wnioskowania 

o finansowanie jej remontu i asfaltowania? 

 Wójt odpowiedział, że nie wie czy taka degradacja jest w ogóle możliwa. W tej chwili 

aby można było gdziekolwiek aplikować konieczne są wszelkie niezbędne pozwolenia w tym 

pozwolenie na budowę. W przypadku tej drogi aby uzyskać pozwolenie na budowę musiałaby 

mieć 7 metrów pasa drogowego. Gdyby natomiast została przeklasyfikowana wówczas 

wystarczyłoby tylko 5 metrów. Obecna szerokość pasa wynosi 4 metry. 

Radny Marek Leszek Rejmak przypomniał, że droga była utwardzona destruktem i czy w 

związku z tym nie ma na nią projektu.  

Wójt wyjaśnił, że droga była utwardzana destruktem pozyskanym po trąbie powietrznej. 

Została wytypowana do destruktowania, gdyż stanowiła alternatywę do przemieszczania się dla 

mieszkańców Starego Gaju podczas remontu drogi powiatowej 2235L. Wójt dodał, że jak 

najbardziej jest za tym aby dalej budować drogi ale trzeba również pamiętać o innych 

inwestycjach, takich jak wodociągi, czy inne działania w obszarze oświaty i kultury. 

Sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta przypomniała, że pomiary geodezyjne tej drogi 

były wykonane i było to zrealizowane ze środków funduszu sołeckiego. 

Wójt powtórzył, że aby uzyskać pozwolenie na budowę, droga musi mieć 7 metrów pasa 

drogowego. 

Radna Anna Zabiegła poprosiła o wyrównanie i usypanie tłuczniem wjazdów z dróg 

powiatowych na drogi gminne wyjazd oraz zamontowanie tablicy ogłoszeniowej, która została 

zdemontowana w związku z budową chodnika w Palikijach. 

Głos zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska. Zwróciła uwagę na fakt, że sieć dróg 

gminnych obejmuje około 100 kilometrów w tym około 20 kilometrów dróg gruntowych. 

W poprzedniej kadencji Wójt zrealizował aż 32 kilometry inwestycji drogowych, co rekordową 

ilością rekordową. Było to możliwe dzięki środkom rządowym, skierowanym na poprawę 

infrastruktury drogowej. Nacisk był również położony na poprawę bezpieczeństwa ruchu 

drogowego (BRD) dzięki czemu można było wnioskować o środki na budowę chodników 

i ciągów pieszo-rowerowych. Przypomniała o uzgodnieniu pomiędzy Zarządem a radnymi 

zgodnie z którym nie będą robione żadne inwestycje, jeśli nie będzie dofinansowania 

zewnętrznego co ma na celu dbałość o budżet gminy. W tej chwili na inwestycje drogowe 

dofinansowania nie ma. Nasze wnioski na istotne inwestycje drogowe znajdują się dopiero na 

30 miejscu. Przed przyszłą sesją staniemy przed problemem i decyzją dotyczącą wskazania dróg 

do remontu. B. Pajduszewska poinformowała o przeprowadzonej inwentaryzacji dróg pod 

kątem remontów bieżących. 19 odcinków drogowych pod kątem nakładek. Sumarycznie około 

6 kilometrów do naprawy metodą 4+4 położone na istniejącej nawierzchni. 21 tys. m2, co daje 
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koszt ponad 3 mln zł. Ze względu na budżet zadanie zostało podzielone na 3 etapy. Teraz 

potrzebujemy od radnych wskazania środków i możliwości ich wydatkowania. 

Następnie głos zabrał radny Tomasz Marek Madej, który na wstępie podziękował radnej 

Powiatu za przybycie. Nawiązując do tematu połączeń komunikacyjnych wskazał na problem z 

niewystarczającą ilością kursów do Lublina szczególnie w miesiącu wrześniu. Zasugerował, żeby 

może Powiat wsparł swoimi liniami i pomógł w rozwiązaniu tego problemu. 

Radny Michał Podstawka opuścił posiedzenie.  

 Radny Jarosław Zubrzycki opuścił posiedzenie. 

 

Ad. pkt 16 . Wolne wnioski i informacje. 

 Głos zabrała sołtys wsi Łubki – Teresa Plewik. Poprosiła o zabranie kontenera na odzież. 

 Wójt odpowiedział, że czyni starania aby kontenery były opróżniane poprosił 

mieszkańców o niedostawianie worków.  

 Sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta Ewa Masiak Sokołowska zwróciła się z pytaniem 

dotyczącym chodnika przy drodze powiatowej w kierunku Nowego Gaju. Czy będzie 

remontowany oraz czy jest szansa na rozbudowę sieci wodociągowej? W imieniu mieszkańców 

zapytała dlaczego podatki zostały podniesione? 

 Odnośnie chodnika Wójt odpowiedział, że wspólnymi siłami, razem z ZDP postara się 

rozwiązać ten problem. W kwestii wodociągu wyjaśnił, że w pierwszej kolejności będą 

realizowane te odcinki, które już są zaprojektowane natomiast na ten projektu jeszcze nie ma. 

Wszystko będzie wykonywane w miarę możliwości finansowych. Natomiast w temacie 

podatków Wójt poinformował, że stawki zostały podniesione wspólną decyzją Zarządu i Rady 

Gminy po to by móc realizować budżet. Dzięki dochodom możliwa jest realizacja wydatków na 

inwestycje m. in. na wodociągi. Stawki nie są wysokie. 

 Radny Marek Rejmak zapytał o możliwość budowy chodnika przy drodze powiatowej 

w kierunku Nowego Gaju? Czy będą jakieś możliwości i środki ze strony Powiatu? 

 Obrady opuścił radny Daniel Walkiewicz. 

 Radna Powiatu Zofia Sieńko odpowiedziała, że na najbliższe sesji Rady Powiatu złoży 

interpelacje w sprawie budowy i remontu chodnika w kierunku miejscowości Nowy Gaj, 

remontu chodnika w Szczuczkach.  

 Wójt dodał, że na początku kadencji Rady Powiatu przekazał informację dotyczącą 

planowanych przez gminę zadań wspólnych do realizacji i budowa chodnika znalazła się na tej 

liście. Wszystko jednak zależy od możliwości finansowych Powiatu. 

 Zdaniem Przewodniczącego Rady planując takie inwestycje trzeba sugerować się 

natężeniem ruchu, które przy tej drodze jest bardzo duże. Następnie poinformował o spotkaniu 

Prezesa OSP Sporniak z Zarządem Gminy i poprosił o przybliżenie treści poczynionych ustaleń.  

 Głos zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewka, która na wstępie wyjaśniła, iż są dwie 

informacje. Pierwsza dotycząca tego, że udało się zlikwidować gawronie gniazda na drzewach 

przy szkole w Łubkach. Korzystając z okazji podziękowała radnemu D. Kołodziejczykowi za 

zaangażowanie. Druga dotycząca budynku OSP Sporniak. Temat był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Infrastruktury. Trzy miesiące temu do Urzędu wpłynęła informacja o wyroku Sądu 

Rejonowego w Opolu Lubelskim, z dnia 1 czerwca 2023 roku zasądzającym od OSP Sporniak 

kwotę 70.000 zł na rzecz firmy remontowo budowlanej BudMar, z którą OSP Sporniak zawarło 



Protokół Nr XIV/25                 28 lutego 2025 roku 

 

13 | S t r o n a  

 

umowę. Umowa na remont pomieszczeń świetlicy i klatki schodowej w budynku straży. Na 

podstawie klauzuli wykonalności z 18.11. 2024 roku następuje fizyczna windykacja.  Na dzień 

dzisiejszy jest to 70.000 zł powiększone o koszty sądowe, koszty zastępstwa procesowego oraz 

naliczane codziennie odsetki. Na dzień dzisiejszy jest to kwota 125.000 zł. Komornik dokonał 

zajęcia konta i wpisu do Księgi Wieczystej a w następnym kroku dokona oszacowania budynku 

i podda go pod licytację. Podczas zorganizowanego posiedzenia Komisji Infrastruktury, w 

którym uczestniczył Prezes OSP nie podjęto żadnych decyzji i konstruktywnych rozwiązań. 

Radni wykazali swoje zainteresowanie potencjalnym zakupem części nieruchomości, co 

pozwoliłoby Prezesowi spłacić dług. 5 kwietnia 2024 roku Zarząd OSP przeprocedował podział 

budynku na trzy lokale usługowe być może po to by móc dokonać sprzedaż poszczególnych 

lokali. Współpraca z tym Zarządem OSP nie jest łatwa. Będąc w konflikcie z KGW Sporniaczanki 

działa na szkodę lokalnej społeczności. Zastępca Wójta dodała, że w tym samym procesie Prezes 

OSP Tomasz Zając został skazany prawomocnym wyrokiem za składanie fałszywych zeznań. 

Poinformowała, że Zarząd OSP wystąpił do Wójta o wsparcie finansowe i dotację 

z przeznaczeniem na spłatę długu. Na taką formę finansowania zgody Zarządu Gminy nie ma, 

tym bardziej, że w 2024 roku jednostka podjęła tylko 1 interwencję związaną z usunięciem 

konaru z drogi. B. Pajduszewska poinformowała, że w dniu 23 lutego 2025 roku Walne zebranie 

OSP Sporniak podjęło uchwałę w sprawie procentowego nabycia udziału w lokalu nr 2 na rzecz 

Gminy Wojciechów po przekazaniu przez Gminę Wojciechów środków na spłatę zadłużenia. 

Dodała, że jakiekolwiek kroki związane z nabyciem będą podjęte tylko i wyłącznie wtedy, kiedy 

budynek zostanie oszacowany przez biegłego.  

 Radny M. Rejmak zapytał, kto jest prawnym właścicielem budynku? 

 Zastępca Wójta odpowiedziała, że zarówno grunt jak i budynek są w całości własnością 

Stowarzyszenia OSP Sporniak. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że również uczestniczył w spotkaniu Komisji na 

którym byli przedstawiciele OSP Sporniak i ustalenia były takie, że podejmą ogólną uchwałę 

dającą im możliwość zbycia. Jego zdaniem podjęcie uchwały takiej treści jaką przyjął zarząd jest 

nie w porządku i niezgodna z ustaleniami. 

 Zastępca Wójta potwierdziła słowa Przewodniczącego, że faktycznie ustalenia były inne. 

Dopiero kolejnym krokiem miało być oszacowanie i skosztorysowanie a następnie decyzja 

Gminy, który konkretnie lokal chce nabyć.  

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Dariusz Kołodziejczyk również potwierdził i 

przypomniał, że zanim będzie podjęta jakakolwiek decyzja radni i Zarząd mieli przeprowadzić 

wizję całego budynku OSP a jak widać współpracy ze strony OSP Sporniak nie ma. 

 Zdaniem mecenasa wycena powinna być zrobiona przez osobę, która posiada do tego 

uprawnienia.  

 B. Pajduszewska nadmieniała, że z szacunku do radnych Zarząd Gminy podjął wspólną 

dyskusję. Zaznaczyła, ze chodzi o dobro wspólne mieszkańców i udostępnienie im pomieszczeń 

remizy, tak by wszyscy mogli z tego korzystać.  

 Głos zabrał radny Tomasz Madej. Jego zdaniem podjęta uchwała nie wnosi nic i nie służy 

pozytywnemu załatwieniu sprawy pomimo tego, że radni wyciągnęli rękę do Zarządu OSP chcąc 

by remiza pozostała w rękach mieszkańców.  
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 Radny Dariusz Kołodziejczyk oznajmił, że po ostatnim posiedzeniu Komisji zarówno 

radni jak i Zarząd Gminy liczyli na dobrą współpracę z Zarządem OSP ale treść p[odjętej uchwały 

pokazuje, że tej woli współpracy ze strony OSP nie ma.  

 Zdaniem Przewodniczącego Rady Zarząd Gminy wspólnie z członkami Komisji 

Infrastruktury powinni podjąć jeszcze jakieś rozmowy. 

 Według radnego D. Kołodziejczyka ze wszystkich stron musi być dobra współpraca, gdyż 

budynek, na który pracowali mieszkańcy może zostać utracony bezpowrotnie.  

 Zastępca Wójta powtórzyła, że współpraca jest bardzo ciężka. Poinformowała o 

rozmowie telefonicznej z Prezesem OSP T. Zającem w której zażądał podjęcia natychmiastowej 

decyzji, gdyż w innym wypadku sprzeda lokale w prywatne ręce.  

 Radny M. Rejmak zwrócił uwagę, czy przypadkiem takie straszenie, że sprzeda się coś co 

kiedyś należało do mieszkańców nie nosi znamion przestępstwa. 

 Radna Bogusława Grzelak odpowiedziała, że w tym przypadku, sprzedając coś co mają 

na własność nie jest przestępstwem, gdyż robią to zgodnie z prawem. 

 Głos zabrał mecenas M. Hałasa, wskazując, że faktycznie jako właściciele OSP ma prawo 

to zrobić. Znając wszystkie fakty Rada oceni i zdecyduje. Zarząd na czele z Wójtem robią 

wszystko co możliwe aby budynek pozostał dla mieszkańców ale bardzo trudno rozmawia się z 

kimś kto nie dotrzymuje ustaleń. Gmina ma możliwości prawne aby pomóc ale musi to być 

efektem kompromisu stron a nie żądań. 

 Zdaniem Przewodniczącego Rady Zarządowi OSP należałoby przedłożyć protokół z 

Komisji i przypomnieć jakie były ustalenia. Treść uchwały mija się z tym co było uzgodnione.  

B. Pajduszewska zwróciła się do radnych z prośbą o udział w wizji budynku. 

Wójt z Prezesem OSP Sporniak ustaliliśmy, że jeśli Komisja wyrazi zgodę 

przeprowadzimy posiedzenie na miejscu, w budynku OSP. Generalnie mówimy o udziale Gminy 

we własności budynku. 

M. Hałasa w uzupełnieniu wypowiedzi Wójta, podpowiedział wnikliwą analizę 

dokumentów i konfrontację ze stanem rzeczywistym. 

Zdaniem Tomasza Madeja dobrym pomysłem byłoby przekazanie Zarządowi OSP 

protokołu z posiedzenia Komisji, gdzie czarno na białym zawarte jest to co zostało ustalone. 

Dodał, że dobrze byłoby przywrócić budynek mieszkańcom bo niejednokrotnie, gdzie sam był 

świadkiem KGW Sporniaczanki nie były wpuszczane do budynku. Złe zarządzanie i dług są 

bolączką dla mieszkańców.  

B. Pajduszewska zaznaczyła, że tylko Gmina podjęła rozmowy z prezesem T. Zającem by 

budynek był otwarty dla mieszkańców i by wygasić istniejący konflikt pomiędzy OSP a KGW 

Sporniaczanki. Gmina nie ma żadnego interesu by posiadać na własność jakiś lokal. 

Radna B. Grzelak wyraziła nadzieję, że uda się dojść do porozumienia. Nadmieniła, ze 

mieszkańcy innych miejscowości nie rozumieją tej sytuacji i tego dlaczego gmina ma w 

jakikolwiek sposób spłacać dług Zarządu OSP i wykupować lokale. 

Radny T. Madej wtrącił, że o porozumienie jest bardzo ciężko czego przykładem może 

być chociażby to, że Zarząd OSP podejmuje uchwałę zupełnie odbiegającą od tego co było 

ustalone na posiedzeniu Komisji Infrastruktury. 

Podsumowując, Wójt przypomniał, że ta sytuacja związana z OSP Sporniak trwa już od 

5 lat i nie ma dobrej woli z drugiej strony chociaż Gmina na początku wyciągnęła rękę. Prezes 
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podpisał umowę na remont nie mając pokrycia finansowego. Gmina zapłaciła za remont co 

spotkało się jedynie z zarzutami ze strony Prezesa OSP. 

Radna B. Grzelak zasugerowała pomoc negocjatora. 

Radny T. Madej odpowiedział, że za każdym razem jest tak, że pomimo ustaleń Zarząd 

OSP robi inaczej.  

B. Pajduszewska wspomniała, że ze strony Prezesa OSP cały czas pada szantaż, że jak 

Gmina coś nie zrobi to lokale zostaną sprzedane w obce ręce. 

Radny M. Adamczyk przypomniał, że w trakcie posiedzenia Komisji Infrastruktury padło 

takie stwierdzenie, że jeśli Gmina nie pomoże i czegoś nie zrobi to OSP już ma inwestora 

strategicznego.  

Głos w dyskusji zabrał Sekretarz. Jego zdaniem jest duże zagrożenie, że majątek na który 

pracowały pokolenia zostanie zaprzepaszczony i pójdzie w obce ręce. Pośpiech Prezesa 

wskazuje na to, że ustalenia już zostały poczynione.  

B. Pajduszewska nadmieniła, że w przeciwieństwie do prywatnych podmiotów gdzie 

transakcja kupna może być przeprowadzone po cenie umownej to Gmina musi opierać się na 

wycenie przygotowanej przez biegłego. Gmina jest jednostką budżetową i musi rozliczać się z 

każdej wydanej złotówki. Komornik zdejmie zajęcie z księgi wieczystej po spłacie długu.  

Zarówno Przewodniczący Rady jak i Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Sekretarz 

Gminy wyrazili opinię aby na tym etapie wyegzekwować to co zostało ustalone na posiedzeniu 

Komisji. 

Głos zabrał radny D. Kołodziejczyk. Podziękował wszystkim, którzy byli zaangażowani w 

prace związane z usuwaniem gniazd przy szkole w Łubkach. 

B. Pajduszewska złożyła podziękowania druhom OSP Łubki. 

 Na tym dyskusję zakończono, wobec czego Przewodniczący Rady przeszedł do 

ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 17. Zakończenie obrad  

Zakończenia obrad XIV sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


